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Jako vánoční dárek pro obyvatele a návštěvníky 
města bude ve dnech otevřených dveřích

stáčení minerální vody zdarma
IC - nová stáčírna, Stáčírna Eugenie

24.12. – den otevřených dveří 12,00 – 15,00
25.12. – den otevřených dveří 12,00 – 15,00
26.12. – den otevřených dveří 12,00 – 15,00

více informací na www.muklasterec.cz
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Vyjádřete se k parkování 
také na internetu

Klášterecké noviny ve svých třech před-
chozích číslech otiskly dotazník, jehož 
prostřednictvím měli čtenáři možnost 
vyjádřit se k neutěšené situaci ohledně 
parkování ve městě. V průběhu minu-
lého týdne našli všichni občané Klášter-
ce ve svých poštovních schránkách  ten 
samý dotazník a opět bylo jen na nich, 
zda mu budou věnovat trochu času 
a svoji spokojenost či nespokojenost 
vyjádří jeho vyplněním a odesláním 
zpět na městský úřad. Podle našich 
informací můžeme říct, že oslovení 
občanů touto formou bylo z jejich stra-
ny přijato kladně a vyplněné dotazníky 
se vracejí zpět na úřad. Ti, ke kterým se 
z nějakých důvodů dotazník nedostal, 
mají možnost ještě do konce prosince 
tento dotazník vyplnit na interneto-
vých stránkách města na adrese www.
muklasterec.cz a odeslat ho tak v elek-
tronické podobě. Všechny náměty 
budou zpracovány a následně použity 
při přípravě dalších investičních zámě-
rů týkajících se rozšíření parkovacích 
míst ve městě.                                  -rony-

Jiří Paroubek zavítal na krátkou pracovní návštěvu do Klášterce
Minulý týden se v klášterec-
kém kulturním domě zastavil 
na pracovní schůzce bývalý 
předseda vlády České repub-
liky a současný předseda 
ČSSD Jiří Paroubek. 
Po setkání se svými spo-
lustraníky věnoval část své-
ho času stráveného v našem 
městě také jeho občanům, 
kteří měli možnost položit 
mu několik otázek. Jiří Parou-
bek je velmi ostřílený politik, 
a tak dokázal reagovat na 
každý dotaz, i když se něko-
likrát nevyhnul ani diploma-
tickým kličkám. Přesto bylo 
na většině přítomných v sále 
patrné, že setkání s lídrem 
ČSSD bylo pro ně nevšedním  
zážitkem.                         -rony-

NEJLEVNĚJŠÍ PLASTOVÁ OKNA
příklady cen:

cena: 6.646,-                   cena: 7.032,-             cena: 4.133,-

ADAZ Chomutov

Černovická 5523, 430 03 Chomutov

(areál HÚŽ, vedle hypermarketu Globus)

Tel.: 474 621 058 * Mob.: 739 691 818 * Tel/Fax: 474 333 734

E-mail: adaz1@adaz.cz                                                   www.adaz.cz

Uzávěrka příštího čísla je
11. ledna 2008

Nové číslo Kláštereckých novin
vyjde 16. ledna 2008

Historický pokles neza-
městnanosti ve městě

V listopadu zažilo naše město napro-
sto výjimečnou situaci. Bez fanfár, 
šampaňského a vlastně  téměř bez 
povšimnutí se dostala míra nezaměst-
nanosti v Klášterci pod celostátní prů-
měr. Ještě před několika lety událost z 
říše fantazie. 
Počet nezaměstnaných v Česku výraz-
ně klesá už celou řadu měsíců a tento 
pozitivní trend je znát i v našem regio-
nu. A Klášterec je na tom mezi městy 
na Chomutovsku nejlépe. Podle sta-
tistiky zveřejňované každý měsíc na 
stránkách ministerstva práce a soci-
álních věcí činí míra nezaměstnanosti 
v našem městě 5,5 procent, zatímco 
na celostátní úrovni to je 5,6 procent. 
Lepší výsledky má na Chomutovsku 
jen sedm menších obcí, město žádné. 
Ještě před čtyřmi roky přitom  neza-
městnanost dosahovala v Klášterci 
neuvěřitelných 17,8 procent.
Přímo úměrně s klesajícím počtem 
lidí bez práce, roste nabídka volných 
pracovních míst. Úřad práce v Cho-
mutově jich jen pro vyučené eviduje 
k dnešnímu dni 338. Největší zájem je 
stabilně o svářeče, zámečníky, elektri-
káře a soustružníky. Poptávka je i po 
kuchařích a číšnících. V řadách stře-
doškoláků s maturitou hledají zaměst-
navatelé nejčastěji techniky a účetní. 
Technické obory kralují i v nabídce 
práce pro vysokoškoláky. Firmy mají 
největší zájem o inženýry strojírenské-
ho a technického směru.               -lara-

Ve čtvrtek 13. prosince se uskutečnilo 
poslední jednání zastupitelstva v letošním 
roce. Navzdory blížícím se vánočním svát-
kům vládla v sále kulturního domu čistě 
pracovní atmosféra. Jako vždy se objevilo 
několik sporných témat, která vyvolala o 
něco bouřlivější diskusi. Rozdílný názor 
panuje mezi zastupiteli už tradičně v otáz-
ce dotací pro aquapark, bez připomínek 
nezůstalo ani hlasování o rozpočtu na příš-
tí rok a když došlo na schvalování záměru 
prodat v budoucnu 40 procentní podíl 
města ve společnosti Městská energie 
s.r.o., zastupitelé za ČSSD dokonce opustili 
na protest sál. Několik zastupitelů si navíc 
stěžovalo, že dostávají některé materiály 
související s projednávanými body na 

poslední chvíli. Během jednání ale zazněly 
také pozitivní zprávy a došlo dokonce i na 
pochvalu. Ředitelku ZŠ Krátká Mgr. Dimu-
novou například potěšil 1 milion v rozpoč-
tu města na realizaci projektu ABECEDOŠ, 
který připravovala právě ZŠ Krátká. I přes 
dlouhé diskuse provázející některé body 
programu, zastupitelé nakonec schválili 
například rozpočet na příští rok, zvýšení 
dotace na provoz aquaparku o 400 tisíc 

korun, odsouhlasili záměr města 
prodat podíl v Městské energii a 
ruku zvedli i pro změny v zásadách 
pro prodej bytů v majetku města. 
Tomuto tématu se budeme věno-
vat někdy v příštím vydání klášte-
reckých novin.
Na příští jednání zastupitelů bylo 
naopak odloženo hlasování o 
možnosti zastupitelstva vyhradit 
si právo udělení výjimky z Pra-
videl pro stanovení výše cen za 
prodej pozemků v majetku měs-
ta v odůvodněných případech. 
Velmi obsáhlé byly tentokrát 
zprávy vedení města, kde zaznělo 
z úst starosty Houšky i obou mís-
tostarostů Ing. Stehlíka a Tomáše 
Šroubka  velké množství informa-
cí ohledně nejrůznějších projektů 
a investičních akcích, které město 
plánuje pro příští rok. Namátkou 

zmiňme například propojka Dlouhá 
– Útočiště včetně vybudování cca 100 
nových parkovacích míst, první etapa 
rozsáhlé rekonstrukce sportovního are-
álu nebo třetí etapa revitalizace sídliště 
Panorama. O přípravě všech projektů a 
studií, o úspěchu či neúspěchu města 
při získávání dotací i o následné realizaci 
plánovaných akcí vás budeme samozřej-
mě i nadále informovat.                       -lara-

Zastupitelé se v letošním roce sešli naposledy
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Nezletilá dívka byla přistižena 
za pomoci průmyslových kamer 
umístěných v Mírové 480, jak 
demoluje zařízení v domě. Dív-
ka si krátila dlouhou chvíli při 
čekání na výtah tak, že odlomila 
ochranný kryt na ovládání výtahu. 
Vzhledem k věku bude přestupek 
odložen, rodiče však budou muset 
uhradit vzniklou škodu.

Nezodpovědný pejskař se roz-
hodl zbavit se svého miláčka tak, 
že jej odvezl za město, kde ho 
nemilosrdně vyhodil ze svého 
vozidla a ujel. I když si možná v 
tu chvíli myslel, že tímto činem 
vše lehce vyřešil, není tomu tak a 
měl by začít svého skutku litovat. 
Celá událost totiž neunikla pozor-
nosti dívek, které se v této oblasti 

MP informuje

30. června 2008 - to je termín, do 
kdy musí být zahájen provoz lázeň-
ského domu Evženie. Ten byl posta-
ven v předchozích dvou letech v 
rámci projektu „Výstavba a obnova 
lázeňské infrastruktury v historic-
kém centru města“, na který získalo 
město dotaci ve výši 100 milionů 
korun z programu SROP. Přestože 
hrubá stavba byla dokončena už více 
než před rokem, stavební dodělávky 
v interiéru lázeňského domu a jeho 
vybavení nábytkem a technickým 
zařízením pro léčebné procedury, 
jako jsou rehabilitační bazén, balne-
oprovoz, masáže, elektroléčba, tělo-
cvična a wellness relaxační zařízení, 
trvalo dalších několik měsíců. 
Úspěch snahy o vzkříšení tradice 
lázeňství v Klášterci ale závisí i jiných 
věcech, než je včasné dokončení sta-
vebních prací. Neméně důležité je 
stanovení režimu, v jakém budou 
lázně provozovány. Zatímco v první 
fázi město upřednostňovalo prodej 
celého lázeňského areálu soukromé 
fi rmě specializované na lázeňství, v 
současné době je ve hře spíše proná-
jem lázní. Město by tak zůstalo i do 
budoucna vlastníkem všech budov a 
podílelo by se částečně i na provozu 
lázní. Kromě případného zisku, kte-
rý by díky tomu plynul do rozpoč-
tu města, poskytuje tento způsob 
provozu lázní městu mnohem větší 
možnost se i nadále spolupodílet na 
dalším rozvoji a fungování lázní. 
Důležitým krokem při naplňování 
této představy je vyhlášení veřejného 
výběrového řízení na strategického 
partnera, který se bude podílet spolu 
s městem v rámci založené obchod-
ní společnosti na zajištění provozu 
a dalšího rozvoje Lázní Evženie. 
Vyhlášení tohoto výběrového řízení 
schválila rada města na své v pořa-
dí 21. schůzi, která se uskutečnila 6. 
prosince. Uchazeči, kteří mají zájem 
spolu s městem provozovat od jara 
příštího roku lázně Evženie, mají 
možnost podat závaznou nabídku 

do 17. ledna 2008. Vítězný zájemce 
pak podepíše s městem smlouvu, 
jejíž znění musí schválit rada města i 
zastupitelstvo.
Nově založená obchodní spo-
lečnost, v níž bude mít majoritu 
strategický partner a menšinový 
podíl bude patřit městu, by měla 
dále pokračovat v „dlouholetého 
snažení o vytvoření lázní odpočin-
ku, zdraví a pohody, které nabídnou 
svým klientům komplexní služby 
s využitím přírodního léčivého 
zdroje – minerálních pramenů v 
kombinaci s wellness a relaxačními 
pobyty jako součástí nového život-
ního stylu péče o zdraví a krásu.“ 
Tak se alespoň praví na interneto-
vých stránkách věnovaných právě 
projektu Lázně Evženie.
Strategický partner, který vzejde z 
výběrového řízení, musí disponovat 
nezbytným fi nančním a lázeňským 
zázemím. Jen tak bude moci vyho-
vět podmínkám, které na něj město 
klade – v první řadě to je vytvoření 
téměř dvou desítek nových pracov-
ních míst nejpozději do 31. května 
2008, což bylo jednou z podmínek 
přidělené dotace. Samotný provoz 
Lázeňského domu Evženie by měl 
strategický partner města zajistit od 
1. dubna 2008. 
A pak je zde ještě problém lázeň-
ského hotelu. V současné době 
je v lázeňském areálu k dispozici 
celkem 25 lůžek – 10 v lázeňském 
penzionu a 15 v lázeňském domě 
Evženie. To je s ohledem na objem 
služeb, které bude lázeňský dům 
poskytovat, opravdu málo. Podle 
expertů na lázeňství je pro zajištění 
ekonomické soběstačnosti jakého-
koli lázeňského komplexu potřeba 
minimálně 80 lůžek. I z tohoto 
důvodu je výstavba lázeňského 
hotelu jednou z priorit. Ovšem 
fi nančně velice náročnou. Nákla-
dy na čtyřhvězdičkový 120 lůžko-
vý hotel navazující bezprostředně 
na lázeňský dům a doplněný pod-
zemními garážemi a kongresovým 
centrem jsou předběžně odhadnu-
ty na více než 100 milionů korun. 
Je zcela zřejmé, že rozpočet města 
na takovou investici nestačí. Měs-
to proto hodlá usilovat o dotaci z 
Regionálního operačního progra-
mu regionu Severozápad. Pokud 
Klášterec skutečně dotaci získá, 
postaví lázeňský hotel z vlastních 
a dotačních prostředků a násled-
ně jej pronajme strategickému 
partnerovi, respektive společnosti 
založené v budoucnu za účelem 
provozování lázní.
Je samozřejmě nutné počítat i s 
méně optimistickou variantou, 
že totiž město se žádostí o dotaci 
neuspěje. Pro tento případ musí 
strategický partner poskytnout už 
při výběrovém řízení záruky, že 
bude schopen zajistit a fi nancovat 
výstavbu lázeňského hotelu sám. 
Město by mu za těchto okolností 
odprodalo pozemek a projektovou 
dokumentaci se stavebním povo-
lením, která se již v této době při-
pravuje.
Výstavbou hotelu ale plány měs-
ta v oblasti rozvoje Lázní Evženie 
zdaleka nekončí. Do budoucna 
se počítá například s propoje-
ním zámeckého parku a lázní, s 
rozšířením tenisového areálu či s 
vybudováním lázeňské pobřežní 
promenády a osmnáctijamkového 
golfového hřiště.
Celé znění veřejného výběrové-
ho řízení včetně způsobu výběru 
vítězného zájemce a kritérií pro 
hodnocení jednotlivých uchazečů 
najdete na internetových strán-
kách města.                             -lara-

Zastupitelé jednali necelých deset minut

MHD KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ linka č.1 Přepravu zajišťuje: Škramlík Pavel, Klášterec nad Ohří, Chomutovská 165
Platí od 9. 12. 2007 do 13. 12. 2008
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11.55 13.00 13.20 14.13 < 14.50 15.40 16.23 17.40 18.55 19.45 <
11.57 13.02 13.22 14.15 14.23 14.52 15.42 16.25 17.42 18.57 19.47 22.23
11.59 13.04 13.24 14.17 14.25 14.54 15.44 16.27 17.44 18.59 19.49 22.25
12.00 13.05 13.25 14.19 14.26 14.55 15.45 16.29 17.46 19.00 19.50 22.27
12.02 13.07 13.27 14.21 14.28 14.57 15.47 16.31 17.48 19.02 19.52 22.29
12.04 13.08 13.29 14.23 14.29 14.58 15.49 16.33 17.50 19.04 19.53 22.30
12.06 13.10 13.31 14.25 14.31 15.00 15.51 16.35 17.52 19.06 19.55 22.32

< 13.12 < 14.27 < 15.02 15.53 16.37 < 19.08 < <
< 13.13 < 14.29 < 15.03 15.54 16.39 < 19.09 < <
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12.09 13.17 13.35 14.33 14.34 15.07 15.58 16.43 17.55 19.13 19.59 22.35
12.10 13.19 13.37 14.35 14.35 15.09 16.00 16.45 17.57 19.15 20.00 22.36
12.11 13.20 13.39 14.37 14.36 15.10 16.01 16.46 17.59 19.17 20.01 22.37
12.13 … 13.41 … … 15.12 16.03 16.48 18.02 … … …

12.15 13.42 … 15.13 16.08 17.05 18.05 …
12.17 13.22 ı … 14.37 ı ı 17.07 18.07 19.20 20.02 …
12.18 13.24 13.44 … 14.38 15.15 16.10 17.08 18.08 19.21 20.03 …
12.19 13.26 < … 14.39 15.16 16.12 17.09 18.09 19.23 20.04 …
12.21 13.27 < … 14.40 15.17 16.14 17.11 18.10 19.24 20.05 …
12.23 13.29 < … 14.42 15.19 16.15 17.13 18.12 19.26 20.06 …
12.25 13.31 < … 14.43 15.21 16.16 17.15 18.14 19.27 20.07 …
12.27 13.32 < … 14.45 15.23 16.17 17.17 18.16 19.29 20.09 …
12.28 13.34 < … 14.46 15.24 16.18 17.19 18.17 19.30 20.10 …
12.30 13.35 13.47 … 14.47 15.26 16.20 17.21 18.19 19.32 20.12 …
12.31 < < … 14.48 15.28 16.22 17.23 18.21 19.34 20.13 …

… 13.36 13.49 … … … … … … … … …
… 13.37 13.50 … … … … … … … … …

1 2 3 4 5 6 7 8 9
Nástupní stanice ... … … … … … … … …

Klášterec - porcelánka ... … … … … … … … …
Klášterec - Pražská ... …
Klášterec - Nádraží ČD … 05.15 05.55 06.25 06.50 07.25 09.10 10.55
Klášterec - Aut. nádraží 05.00 05.17 05.57 06.27 06.51 07.26 09.12 10.57
Klášterec - Petlérská I. 05.02 05.10 05.19 05.59 06.29 06.53 07.29 09.14 10.59
Klášterec - Petlérská II. 05.04 05.12 05.21 06.01 06.30 06.54 07.31 09.15 11.01
Klášterec - Okružní 05.06 05.14 05.23 06.03 06.31 06.56 07.33 09.17 11.03
Klášterec - Olšová 05.08 05.16 05.26 06.05 06.32 06.57 07.34 09.18 11.05
Klášterec - koupaliště 05.10 < 05.28 06.07 06.34 06.59 07.36 09.20 11.07
Klášterec - Útočiště < < 05.30 06.09 < 07.01 07.38 09.22 11.09
Klášterec - koupaliště < < 05.32 06.10 < 07.02 07.39 09.23 11.10
Klášterec - zdr. střed. < 05.17 05.34 06.12 06.36 07.04 07.41 09.25 11.12
Klášterec - Aut. nádraží 05.12 05.19 < < < < < < <
Klášterec - Nádraží ČD 05.14 05.21 < < < < < < <
Klášterec - Pražská … 05.24 < < < < < < <
Klášterec - porcelánka … 05.26 < < < < < < <
Klášterec - škola … … 05.36 06.14 06.37 07.05 07.43 09.27 11.14
Klášterec - zámek … … 05.37 06.16 06.38 07.06 07.45 09.28 11.16
Klášterec - náměstí … … 05.38 06.17 06.39 07.07 07.48 09.29 11.17
Klášterec - Kyselka … … … … … … 07.50 09.30 11.19

Klášterec - Kyselka … … 07.52 09.32 11.25
Klášterec - náměstí … … 05.38 06.18 06.40 07.10 07.54 09.34 11.27
Klášterec - zámek … … 05.39 06.19 06.41 07.11 07.55 09.35 11.28
Klášterec - škola … … 05.40 06.21 06.43 07.12 07.57 09.37 11.30
Klášterec - zdr. střed. … … < < < 07.14 07.59 09.38 11.32
Klášterec - Olšová … … < < < 07.15 08.00 09.40 11.34
Klášterec - Okružní … … < < < 07.16 08.02 09.41 11.36
Klášterec - Petlérská II. … … < < < 07.18 08.04 09.43 11.38
Klášterec - Petlérská I. … … < < < 07.19 08.05 09.44 11.40
Klášterec - Aut. nádraží … … 05.42 06.23 06.45 07.21 08.07 09.45 11.42
Klášterec - nádraží ČD … … < 06.24 06.47 07.22 08.09 09.48 11.44
Klášterec - Pražská … … 05.43 … … … … … …
Klášterec - porcelánka … … 05.45 … … … … … …

V pondělí 10. prosince se sešli mimo 
pravidelný plán zasedání klášterečtí 
zastupitelé. Jediným bodem jednání 
byl prodej domu č.p. 10 na náměs-
tí Dr. E. Beneše, jehož koupi za 8,7 
milionů korun schválili zastupitelé 
na svém říjnovém zasedání. Mimo-
řádné jednání svolal starosta města 

na základě písemné žádosti osmi 
zastupitelů, kteří neměli podle svých 
slov při hlasování o koupi historic-
kého domu v centru města všech-
ny potřebné informace. Důvodová 
zpráva totiž neobsahovala zmínku 
o zástavním břemenu, které bylo na 
dům uvaleno. 

10. jednání zastupitelstva se zúčast-
nilo 17 z celkových 21 zastupitelů. 
Kromě předem omluvených Ing. 
Vilánka, Ing. Marka  a Jiřího Oudy 
chyběl také PaedDr. Řebíček. Po 
volbě ověřovatelů zápisu a návrhové 
komise přišlo na řadu schvalování 
programu. Protože jej ale neodsou-
hlasila nadpoloviční většina pří-
tomných zastupitelů, bylo zasedání 
předčasně ukončeno.
Prodej domu č.p. 10 se řešil i na 
řádném zasedání o tři dny pozdě-
ji. Na dotaz zastupitele Jaroslava 
Krejsy, jak vypadá stávající situace, 
sdělil starosta Houška všem pří-
tomným, že na této nemovitosti v 
současné době již neváznou žád-
ná věcná břemena a že smlouvu o 
koupi  podepsal až v okamžiku, kdy 
tuto skutečnost jednoznačně proká-
zal „čistý“ výpis z katastru nemovi-
tostí. Zároveň připustil  opomenutí 
ze strany vedení města informovat 
o této skutečnosti zastupitele při 
schvalování koupě domu na říjno-
vém jednání.                             -lara-

projížděly na koních. Psa se ujaly 
a přivolaly na místo MP. Bylo zjiš-
těno, že pes není očipován a nemá 
samozřejmě ani známku. Dívky 
však poskytly hlídce popis vozidla 
i osoby, která ho řídila. Strážní-
ci nyní pátrají po majiteli tohoto 
nechtěného zvířete.

Strážníci MP přijali oznámení, 
že u hotelu Slavie leží zraněný pes. 
Zvíře bylo ve velmi špatném sta-
vu, proto bylo strážníky odvezeno 
na veterinární kliniku, kde lékař 
zjistil, že zranění mu způsobil jiný 
velký pes, který ho značně pokou-
sal a potrhal. Vzhledem k vážným 
zraněním musel být pes utracen. 
Majitele utraceného psa nelze zjis-
tit, protože nebyl opatřen čipem.

Velitel MP Petr Hörbe

Nový platný jízdní řád MHD pro rok 2008

MĚSTO  KLÁŠTEREC   NAD   OHŘÍ
odbor sociálních věcí,

školství a bytové politiky
ve spolupráci s řediteli základních škol

organizuje
ZÁPIS ŽÁKŮ

do prvních ročníků základních škol

UPOZORNĚNÍ
Zápis je povinný pro děti narozené 

od 1.9.2001 do 31.8.2002,
k zápisu se dostaví i děti s 

odloženou školní docházkou a nezá-
vazně se mohou k zápisu dostavit 

děti narozené do 31.12.2002.
Přineste s sebou občanský průkaz 
rodičů,rodný list dítěte a zdravot-

ní průkaz dítěte .

ZÁPIS SE BUDE KONAT VE DNECH:
úterý  15.1.2008 od 13. do 17. hod
středa 16.1.2008 od 13. do 17. hod

na všech základních školách

Veškeré informace najdete na:
www.muklasterec.cz

Zahájení provozu lázní se blíží
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Česká republika bude moct čerpat 
z rozpočtu EU téměř 14 miliard eur, 
což je bezmála 400 miliard korun. 
Tuto možnost bude mít v letech 2007 
až 2013. Evropská komise definitivně 
schválila a v Praze podepsala sedm 
regionálních operačních programů 
a dva celostátní operační programy 
Podnikání a inovace a Doprava. Počet 
schválených programů pro ČR se tak 
zvýšil z dosavadních čtyř na třináct z 
celkových 24. Celková částka, kterou 
může ČR vyčerpat, je téměř 26,69 
miliard eur, v přepočtu přibližně 700 
miliard korun. Toto číslo představu-
je více než 75 procent příjmů státní-
ho rozpočtu České republiky na rok 
2007. Peníze budou financovat napří-
klad stavby dálnic a silnic, železnice či 
vodní dopravu, bude podpořen roz-
voj podnikatelské sféry a také projek-
ty zaměřené na propojení podnikání 
s výzkumem a vysokými školami. Z 
regionálních programů získá nejvíce 
peněz Severozápad (Ústecký a Kar-
lovarský kraj), v přepočtu asi 19,4 
miliardy korun. Naopak nejméně 
prostředků může čerpat Středočeský 
kraj, přibližně 14,5 miliardy korun.

Ministři financí Evropské unie sice 
prodloužili České republice výjimku 
na uplatnění snížené sazby DPH u 
bydlení až do roku 2010, česká vláda 
se ji ale rozhodla nevyužít. Podle ní 
je prý jednodušší ponechat současný 
zákon, který dovoluje sníženou sazbu 
DPH použít pouze u „sociálního byd-
lení“, než do konce roku rychle zavést 
změnu. Od 1. ledna 2008 bude tedy 
platit snížená (tj. nově 9% DPH) pou-
ze pro tzv. „sociální“ byty do 120 m2 
a domy do 350 m2. Za „ne-sociální“ 
bydlení zaplatí kupující DPH 19%.
Snížená sazba DPH se podle odha-
dů developerů i ministerstva finan-
cí bude týkat 90 až 95 procent nově 
stavěných bytů. Tím, že velké byty 
do nižší sazby stát nepřesune, získá 
zhruba 700 milionů korun do státní-
ho rozpočtu navíc. V každém případě 
ovšem DPH na bytovou výstavbu od 
příštího roku vzroste. Snížená saz-
ba daně se totiž zvýší z pěti na devět 
procent.

Mělo by vás zajímat

Místo studentů strašidla, místo češtiny magie? Podivná škola...
V tajemný labyrint ovládaný kou-
zelnými bytostmi se proměnily 
jindy zcela obyčejné chodby, učeb-
ny a schodiště gymnázia. Už to 
nebyla obyčejná střední škola, ale 
škola magie. Z tříd se staly čaro-
dějnické laboratoře a po chodbách 
se místo studentů proháněli upíři, 
démoni, kouzelníci a další posta-
vy z říše fantazie. Strašidelnou 
atmosféru dokreslovalo plápolavé 
světlo stovek svíček, které lemova-
ly jinak zcela potemnělé chodby a 
schodiště. Pitoreskní stíny tančící 
po stěnách, hrozivé vytí nesoucí 
se ozvěnou po celé škole a kostli-
vec bělající se v černočerné tmě... 
Děti z prvního stupně základních 

škol, pro které studenti a učitelé 
GSOŠ tuto strašidelnou prohlídku 
své školy připravili, musely proje-
vit velkou odvahu. Za doprovodu 
rodičů se na tajemnou cestu po 
škole magie vydalo několik desítek 
dětí, které si z tohoto pátečního 
podvečera odnesly nezapomenu-
telné zážitky. A zábava to jistě byla 
i pro samotné studenty. Kdy se jim 
zase poštěstí, aby mohli lítat a kři-
čet po chodbách, aniž by je někdo 
napomínal.
Neobvyklá podvečerní prohlíd-
ka školy s názvem „Škola magie“ 
navázala na loňskou akci „Po škole 
s upírem“, která se u dětí setkala s 
velkým úspěchem.                 -lara-

Jednou z věcí, na kterou se jistě 
těší mnoho nových majitelů bytů, 
je skutečnost, že jim ze seznamu  
povinných plateb zmizí položka 
„nájem“. Bylo by ale velkou chybou 
se domnívat, že se náklady na byd-
lení díky tomu nějak výrazně sníží. 
Členové bytových družstev a spo-
lečenství vlastníků (SVJ) totiž přispí-
vají do tzv. fondu oprav. 
Mezi lidmi používaný termín „fond 
oprav“ v sobě většinou skrývá dva 
typy plateb. Za prvé jsou to zálo-
hy na služby jako osvětlení a úklid 
společných prostor, výtah, pojistka, 
za druhé dlouhodobé zálohy, které 
slouží na hrazení oprav a údržby 
společných částí domu. A to jak 
oprav drobných - malování chodby, 
výměna zvonků - tak oprav velké-
ho rozsahu - stoupačky, generální 
opravy výtahů, střecha, obvodový 
plášť... Co jsou to společné části 
domu, by mělo být uvedeno v „Pro-
hlášení vlastníka“ a v každé kupní 
smlouvě. Patří sem např. veškeré 
svislé rozvody vody, odpadu, plynu, 
elektrické energie, obvodový plášť 
budovy, fasáda, střecha, chodby, 
schodiště, sklepní prostory, sušár-
na, prádelna apod.
Povinnost přispívat na náklady 
spojené se správou domu ukládá 
vlastníkům bytů zákon o vlastnictví 
bytů, konkrétně § 15. Zde je mimo 

4. část

Fond oprav

jiné uvedeno, že vlastníci bytů „skláda-
jí předem určené fi nanční prostředky 
jako zálohu. Výši záloh si určí vlastníci 
jednotek usnesením shromáždění 
dopředu tak, aby byly kryty předpoklá-
dané náklady, které bude nutné vyna-
ložit v následujících měsících i v dalších 
letech.“ Pokud dohoda neurčuje jinak, 
nesou jednotliví vlastníci náklady 
poměrně podle výše podílu vlastníka 
bytu na společných prostorách domu. 
Tato výše podílu je uvedena jednak v 
Prohlášení vlastníka a jednak ve výpi-
su Listu vlastnictví místně příslušného 
Katastrálního úřadu. Zpravidla se fond 
oprav tvoří dle celkové plochy daného 
bytu. Tedy jednoduše řečeno, čím vět-
ší byt, tím větší příspěvek. 
Co se týče přispívání do tzv. fondu 
oprav, bývá tato věc častým jablkem 
sváru. První problém nastává většinou 
hned na prvním shromáždění, kde se 
stanovuje výše příspěvků. Mnoho lidí 
si vzalo na koupi bytu úvěr, který musí 
nyní splácet, a mají samozřejmě sna-
hu prosadit co nejnižší příspěvky. Na 
druhou stranu čím nižší příspěvky, tím 
delší doba spoření na plánované opra-
vy a větší problém v případě nenadálé 
havárie. Při velmi nízkých příspěvcích 
má společenství vlastníků tak tak na 
zaplacení nezbytně nutných výdajů 
na správu a služby a prostředky na 
modernizaci domu se nedostávají.
Ke sporu může dojít také v opačném 
případě, kdy dosavadní člen spole-
čenství vlastníků svůj byt prodává 
a požaduje vrácení nevyčerpaných 
záloh, kterými do fondu oprav přispí-
val. Zde odborníci na tuto problemati-
ku upozorňují, že bývalý vlastník bytu 
dům v průběhu let „opotřebovával“ 

a k nutnosti budoucích oprav sám 
také přispěl. Finanční příspěvky 
vložené do fondu oprav se tudíž 
nevracejí.
Tak jako existují neplatiči nájem-
ného, vyskytují se lidé se slabší 
platební morálkou i mezi vlastníky. 
Co dělat, když některý ze členů SVJ 
nepřispívá do fondu oprav? Pokud 
dlužník nereaguje na písemné 
upomínky ani na jinou snahu při-
mět ho k placení například pomocí 
splátkového kalendáře,  lze celou 
záležitost řešit soudní cestou, žalo-
bou v civilním sporu. Na základě 
příslušného ustanovení zákona o 
vlastnictví bytů dnem nabytí právní 
moci rozhodnutí soudu o zaplacení 
dlužné částky vzniká všem ostatním 
vlastníkům jednotek v domě zákon-
né zástavní právo k bytu dlužníka. 
Pokud neplatič svůj dluh neuhradí 
ve lhůtě uvedené v rozsudku sou-
du, může být na jeho byt uvalena 
exekuce, byt následně prodán a z 
výtěžku prodeje dluh zaplacen. 
Může se samozřejmě stát, že se 
SVJ rozhodne přistoupit ke změně 
dříve stanovené výše příspěvků 
do tzv. fondu oprav. Pak je důležité 
mít na paměti, že podle zákona 
o vlastnictví bytů lze stanovy, a 
tedy i pravidla pro přispívání na 
správu domu, změnit rozhodnu-
tím shromáždění vlastníků, kdy je 
třeba tříčtvrtinové většiny přítom-
ných vlastníků jednotek. 
Závěrem snad jen zdůraznění, že 
zálohově poskytované příspěvky 
na správu domu a na služby musí 
do tzv. fondu oprav odvádět každý 
vlastník bytu.                                    -lara-

V dalším dílu seriálu „Kam s ním“, 
věnovaného problematice nakládání 
s odpadem, se tentokrát zaměříme na 
objemný komunální odpad. 
Podle listopadových statistik utratili 
Češi v letošním roce rekordní sumu 
za nákup nového nábytku. Na první 
pohled se může zdát, že tato informace 
nemá s odpadem nic společného, ale už 
na ten druhý je jasné, že to spolu úzce 
souvisí. Kdo kupuje nový nábytek, vět-
šinou vyhazuje ten starý. A pohled na 
kontejnerová stání na sídlištích mluví 
za vše – klášterečtí občané si obnovují 
vybavení domácnosti, ale otázku, kam s 
tím starým a dosloužilým, už moc neře-
ší. Stačí počkat, až se sešeří, a pak hupky 
dupky se starým gaučem k popelnici. 
Oni to „popeláři“ odvezou. Jenže než 
se tak stane, povaluje se půlka starého 
obýváku všem na očích. Léta používané 
a sešlé věci odložené u popelnic sídliš-
ti na kráse rozhodně nepřidají, navíc 
hrozí, že je například hrající si děti 
roztahají po celé ulici. Přitom správné 
řešení otázky „kam s ním“ je nasnadě 
– zdarma do sběrného dvora nebo do 
přistaveného velkoobjemového kontej-
neru. Staré skříně, koberce, záchodové 
mísy, stoly či křesla k popelnicím ani do 
lesa nepatří. Možná to ne všichni vědí, 
ale odložení objemného odpadu mimo 
vyhláškou určená místa může být kla-
sifi kováno jako přestupek proti veřej-
nému pořádku, za který hrozí viníkovi 
pokuta až ve výši 50 tisíc korun. Je proto 
určitě lepší sehnat si nějaký vozík nebo 
si odvoz objemných věcí domluvit s 
fi rmou zajišťující svoz odpadu. Možná 
to bude vyžadovat víc zařizování než 
jednoduché odhození k popelnici, ale 

člověk nemusí mít na druhou stranu 
strach, že ho zpozoruje soused či bys-
tré „oko“ kamery. Nemluvě o dobrém 
pocitu, že nepřispěl k už tak velkému 
nepořádku na našich sídlištích. 
A ještě pár praktických informací. 
Sběrný dvůr sídlí v areálu fi rmy 
Klášterecké služby v Ciboušově 184. 
Provozní doba je pondělí a čtvrtek 
od 6.00 do 16.00, v úterý, středu a 
pátek od 6.00 do 14.30 a v neděli 
od 8.00 do 11.00. Velkoobjemové 
kontejnery jsou přistavovány dle 
harmonogramu na určená stano-
viště.                                          -lara-

KAM S NÍM?
V rozpočtu města na rok 2008, kte-
rý schválili zastupitelé 13. prosince, 
fi guruje částka 1 milion korun na 
realizaci některých dopravních úprav 
navržených v rámci projektu „ABE-
CEDOŠ“ (absolutně bezpečná cesta 
do školy). Žáci i učitelé ze ZŠ Krátká, 
kteří se na přípravě projektu podíle-
li, mají nyní jistotu, že jejich několi-
kaměsíční práce nepřijde nazmar. 
K účasti na pilotním ročníku projek-
tu bezpečných cest do škol s názvem 
Na zelenou byla nejmladší klášterec-
ká základní škola vybrána spolu s 
dalšími třemi školami na jaře letoš-
ního roku. Autorem celého projektu 
je Nadace Partnerství za přispění 
fi nanční skupiny Axa. 
O úspěšném zakončení první čás-
ti projektu „ABECEDOŠ“ jsme vás 
informovali krátce před začátkem 
letních prázdnin. Na ofi ciální schůz-
ce, které se zúčastnili vedoucí školní-
ho projektu Mgr. Hnilička, zástupci 
vedení města, policie i samotné 
nadace Partnerství, představila škola 
výsledky rozsáhlé dotazníkové akce, 
která proběhla mezi žáky, a souhrn-

nou mapu okolí školy s vyznačenými 
rizikovými místy. Všechny podklady 
tehdy převzal zástupce fi rmy Edip, 
která měla za úkol do konce léta 
zpracovat dopravní studii obsahující 
návrhy, jak zvýšit bezpečnost v oko-
lí školy. Hotová studie byla 31. října 
slavnostně předána zástupcům měs-
ta. Místostarosta Ing. Stehlík při této 

příležitosti slíbil všem přítomným, 
že se alespoň některé z navržených 
dopravních úprav v budoucnu určitě 
zrealizují. Milion korun vyhrazených 
z rozpočtu města dokládá, že se nejed-
nalo o plané sliby. Podle Mgr. Dimu-
nové se ostatní tři školy účastnící se 
projektu s tak vstřícným postojem ze 
strany svých radnic nesetkaly.    -lara-

Na projekt „Abecedoš“ reagovala klášterecká radnice kladně

Seznam žadatelů o byt se  
už nebude doplňovat

Prodej městských bytů úspěšně pokra-
čuje a bytový fond města se pomalu ale 
jistě zmenšuje. Půjde-li všechno podle 
schváleného harmonogramu, zůstane 
v roce 2011 v majetku města pouze 
minimum bytů. Od 1. ledna 2008 pro-
to město Klášterec přestane přijímat 
žádosti o pronájem standardních bytů 
ve vlastnictví města. Na své předpo-
slední schůzi o tom rozhodli klášterečtí 
radní. Seznam žadatelů o byt, který v 
současné době čítá desítky jmen, se tak 
nebude už nadále doplňovat. Nedá se 
ani předpokládat, že by se v následují-
cích čtyřech letech podařilo uspokojit 
všechny zájemce, neboť čekací doba 
na obecní byt je v Klášterci několik let. 
Z toho vyplývá, že čím novější žádost, 
tím menší pravděpodobnost na zís-
kání městského bytu prostřednictvím 
pořadníku.
Ve hře ale zůstávají některé další mož-
nosti, jako je například přednostní pro-
nájem nadstandardního bytu či bytu 
na tzv. svépomoc, jichž se zastavení 
příjímání žádostí o pronájem netýká. 
A pak je zde několik desítek bytů z 1. 
etapy prodeje, o které neprojevili zájem 
jejich dosavadní nájemníci a které 
budou nabídnuty k prodeji třetím oso-
bám. Samozřejmě jen za předpokladu, 
že se neobjeví zájemce o koupi bytu z 
řad sousedů, jak určují Zásady prodeje 
bytů v majetku města.                    -lara-
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Na třetí adventní neděli, tedy předpo-
slední neděli před blížícím se Štědrým 

V kostele Nejsvětější Trojice se představil nejmladší komorní orchestr
dnem, se v kostele Nejsvětější Trojice 
konal vánoční koncert orchestru 

Quattro. Tento nejmladší komorní 
orchestr u nás má u svého zrození tři 
podstatná NEJ. Vznikl v roce 2003 a 
založil ho tehdy 17 letý Marek Štilec, 
jenž se zároveň stal jeho dirigentem. 
Za zmínku stojí také to, že byl žákem 
profesorky Dany Vlachové, kterou 
jsme v Klášterci mohli vidět a slyšet 
hrát na dosud všech konaných roč-
nících Kláštereckých hudebních pra-
menů. Komorní orchestr Quattro je 
složen z elitních posluchačů Pražské 
konzervatoře, Hudební akademie 
múzických umění v Praze a japon-
ských stážistů. Již v prvním roce své 
činnosti (2003) zaujal orchestr, v čele s 
dirigentem Markem Štilcem, význam-
né místo v pražském hudebním živo-
tě nejen kvalitou nastudovaného 
materiálu, ale také nesmírnou muzi-
kalitou hráčů, z nichž mnozí sbírají 
ocenění v mezinárodních hudebních 
soutěžích. V Klášterci se komorní 
orchestr Quattro představil společně 
se třemi sólisty - sopranistkou Ště-
pánkou Pučálkovou, violistkou Jitkou 
Hosprovou a houslistou Vlastimilem 
Hofmanem, který na poslední chví-
li zaskočil za nemocného Miroslava 
Ambroše, s hvězdným repertoárem. 
V nádherné akustice kostela zazněly 
skladby například od F. Schuber-
ta (Ave Maria), F.X.Grubera (Tichá 
noc), A Binge (Alžbětinská serenáda) 
nebo Sukova Serenáda. Odměnou 
jim poté byl velký aplaus publika, kte-
ré v mrazivém nedělním podvečeru 
opustilo na chvíli čas shonu a příprav 
na vánoční svátky a přišlo ve velkém 
počtu strávit příjemné chvíle s velmi 
kvalitní muzikou v podání těchto 
mladých muzikantů.                   -rony-

Reklamy jsou všude, dnešní svět se bez nich prostě 
neobejde. Útočí na nás z televize, z rádia, z interne-
tu... Ani na ulici nám nedají pokoj. Obrovské reklamní 
billboardy gigantů všech možných značek a typů 
najdete i v té nejzapadlejší vesnici v Čechách.
Každý se nevyzná v ekonomice, jiný zase nezná 
zákony astrofyziky, ale každý člověk díky reklamě ví, 
co je nejlepší pro muže, kolik břitů právě letí nebo že více 
chuti do života nám dodá jedině Poděbradka.
Pustil jsem si rádio a začal na mě hulákat pán, jestli už to jako 
vím, že .. pes jítrničku sežral, docela maličkou, viděl ho 
přitom kuchař, praštil ho paličkou...“ Jistě že vím, slyšel 
jsem to dneska už třikrát. 
Spadl mi kámen ze srdce. Ještě nejsem totálně zblb-
nutý těmi reklamami, které se mi snaží namluvit, že 
chleba není to pravé, že lepší jsou rohlíky sypané 
čímkoliv, a pokud chleba, tak jen arabský, že mám 
kupovat Kitekat za každou cenu, i když nemám koč-
ku, že bych měl mít u sebe pokaždé nějakou kost pro 
náhodně potkaného psa, v lepším případě jejich tolik 
oblíbené Chappi, že jediná káva, která se dá pít, je Jihla-
vanka a nejlepší hrnek je ten červený, ale jen pokud si koupím 
Nescafé. Že pokud nebudu prát v Arielu, tak vlastně budu zapraný a 
špinavý... Když pivo, tak Litovel, možná bych ho mohl říznout ferne-
tem, vždyť každý má své dny, ale nevím, jestli je k tomu lepší Telka 
maková nebo sýrová. Po náročném dni bych mohl zkusit Rafaelo a 
pokud se rozhodnu mýt, tak jedině s Radoxem. I mým vlasům dopřeji 
to nejlepší. Vím přece, že dnes už i pánové je mají nejzářivější po šam-
ponu od Loréal Paris. I když skoro žádné nemám, i já za to přece stojím!
A protože chci myslet jen na lechtivé věci, koupím manželce myčku 
a sporák značky Elektrolux a mám po starostech, tyto neuvěřitelné 
spotřebiče přeci za ní vše udělají a ona bude mít na mne více času. Já 
bláhový. Jak to, že jsem na to nepřišel dříve? Jen si nejsem jistý, jestli to už není 
vyhazování peněz. Vědci si po několik staletí zbytečně lámali hlavu nad tím, jak 
vrátit čas jen o tisícinu vteřiny zpět, přitom stačilo počkat si na mobilního operá-
tora O2. Pro něj je hračkou zastavit čas a užít si tak nekonečné chvíle.
Že bych opravdu podcenil, že se můj život skládá ze vzduchu, vody, slunce, 
billboardů, televizních reklam a letáků ve schránce? Raději zavřu oči a pustím si 
rádio, mám štěstí, hrají hezkou písničku … jakou? Reklamu na ticho…       -rony-

 

Najít si čas v předvánočním shonu je pro ženy malý zázrak. Ale nemusí tomu tak vždy být.

Při sobotní odpolední procházce 
zámeckým parkem nic netušící 
návštěvník nevěřil vlastním očím. 
V sala terreně se děly neuvěřitelné 
věci. Alchymista se svojí partner-
kou předváděli pokusy, nad kte-
rými se tajil dech. Před zámeckou 
bránou stála stráž s halapartnami 
a jen pár metrů od ní se na terase 
konala poprava. A co teprve Bílá 
paní obcházející zámecké zdi? 
Vlastně ne jedna, ale hned dvě! Ani 
v lázeňském areálu nevycházel ten-
to nic netušící návštěvník z údivu.
Nefalšovaný král s královnou, kte-

Za pohádkou do lesa  ... parku? No jasně !!!
ré doprovázel šašek? A princezna 
s princem také nechyběli… Kdyby 
náš nic netušící návštěvník věděl, 
že právě prošel trasou pohádkové-
ho lesa, už by se tolik nedivil.
Ta letošní trasa ale začínala ale ješ-
tě o kus dál – u železničního mos-
tu. Tajemnou večerní procházku 
lesem (v tomto případě zámeckým 
parkem) s pohádkovými bytostmi, 
kterou jako každým rokem v tuto 
předvánoční dobu připravil DDM 
Volňásek, organizátoři nazvali 
„Vítáme Vás na zámku“. Ale do 
kláštereckého zámku se paradox-

ně nepodíval ani jeden zúčastně-
ný. Jeho brána byla pevně zavřená 
a pečlivě uzamčená. 
To ale nakonec nikomu nevadi-
lo, protože zážitky dětí ze setkání 
například s katem nebo králem 
a královnou byly tak silné, že si 
mnozí nakonec i zapomněli opéct 
buřtíka, který pro ně byl kromě 
všech možných sladkostí připra-
ven u Restaurantu Peřeje jako 
odměna za jejich odvahu. A ohřát 
se v tomto mrazivém prosincovém 
večeru u příjemně hřejivého ohně 
nebylo určitě od věci.           -rony-

Více než polovina prosince je za 
námi a Štědrý den se blíží závrat-
nou rychlostí. Tedy alespoň pro 
„dospěláky“ - hlavně však pro 
ženy. Zatím co pánská popula-
ce se každoročně snaží použít již 
zaběhnuté triky, aby se do tohoto 
předvánočního mumraje zapojila 
co nejméně, o některé ženy se při 
pomyšlení, zda stihly nakoupit 
všechny dárky nebo jestli napekly 
dostatečné množství vánočního 
cukroví, pokouší srdeční příhoda 

… do toho sledování nejen nových 
trendů vánočních ozdob na stro-
mek, ale také prudce se tenčících 
úspor na bankovním účtu,  gene-
rální úklid bytu a neméně důležité  
horečné přemýšlení, co s nečeka-
nými návštěvami... 
„Moderní“ žena to nikdy neměla 
jednoduché a mít zřejmě už nebude. 
Řekněme, že ty v domácnosti jsou 
na tom o něco lépe než ty pracující. 
Ale i tak je potřeba alespoň na chvíli 
„vypustit páru“. Takovou příležitostí 

je například vánoční seminář, kte-
rý každoročně pořádá Dům dětí a 
mládeže. Ten letošní si nenechala 
ujít přibližně dvacítka žen, které v 
prostorách „Klubíčka“ strávily pří-
jemnou sobotu. A v čem je takový 
seminář zajímavý? Tak hlavně je 
dostupný ženám všech věkových 
kategorií. Ty nemusí nic shánět, ani 
si nic s sebou přinášet, to vše za ně 
zařídí zaměstnankyně DDM. Tím, 
co je pro ně na takovémto seminá-
ři asi nejzajímavější, je to, že stráví 

příjemný den ve společnosti, kde 
mohou probrat například událos-
ti, které dokáží pochopit jen ženy, 
postěžovat si na ty své „zatracené“ 
chlapy, kteří jim s ničím nepo-
můžou, nebo zkritizovat jakoukoli 
modelku, která už to s tou módou 
opravdu, ale opravdu přehnala … 
Ale tou hlavní náplní semináře je, 
aby si každá z nich vlastnoručně 

vyrobila třeba svícen, vánoční věnec 
nebo jiné ozdoby, které se stanou 
významným doplňkem už tak urči-
té krásné vánoční výzdoby jejich 
domácností. A že mají šikovné ruce 
a zajímavé nápady, musel nako-
nec uznat každý, kdo měl možnost 
jejich výrobky shlédnout na vlastní 
oči. Takže pánové, chvalte své ženy, 
zaslouží si to.                          -rony-

Všechny klášterecké školy pořádají 
každým rokem den otevřených dveří. 
Ani tento rok nebyl výjimkou, a tak se 
rodiče mohli opět přesvědčit na vlast-
ní oči, kam jejich ratolesti docházejí 
a jaké podmínky k výuce která škola 
poskytuje. Nás letos zlákalo navštívit 
ZŠ Školní už z jednoho důvodu. V den, 
kdy škola otevřela své dveře veřejnos-
ti, totiž všechny zbývající školy dveře 
kvůli stávce učitelů uzavřely. Ten, kdo s 
námi jednu z nejstarších škol ve městě 
navštívil, určitě nebyl zklamán, naopak. 
Pro návštěvníky byly připraveny osvěd-
čené akce – prodejní výstava suvenýrů 
a drobných uměleckých předmětů 
především s vánoční tematikou, boha-
tá tombola, prodej předmětů pro 
nadační fond a nechyběla samozřejmě 
příspěvková akce na živobytí pro školní 
adoptivní zvířátko, mývala z Podkruš-
nohorského zooparku v Chomutově. 
Pozornosti nemohly uniknout ani 
nově vybavené učebny školní druži-
ny. Novinky se dočkala také laboratoř 
chemie v podobě multimediálního 
centra. Multimediální centrum bylo 
zprovozněno i na I. stupni základní 
školy. Návštěvníky určitě zaujala pre-

zentace nových výukových programů 
včetně programu „Master Eye“, který 
zajistí bezpečnou práci s internetem a 
umožní kontrolu „aktivit“ žáků. Zde je 
potřeba ústy ředitele školy Mgr. Miro-
slava Andrleho poděkovat za laskavou 
a významnou podporu Severočeským 
dolů a.s. Chvíle strávené v ZŠ Školní 
určitě nebyly ztrátou času a žáci i peda-
gogové mají pro příští rok připravené 
další novinky, které bude opět stát za to 
shlédnout. Tak zase za rok....       -rony-

Otevřeli dveře, i když ostatní stávkovali

Valí se na nás ze všech stran ...
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Kino Svět Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 701

19. prosince od 16 hodin
Vánoční koncert ZUŠ Klášterec nad Ohří

20. prosince od 19 hodin
Vánoční koncert Jitky Zelenkové 

Vstupné: 180,- Kč                  důchodci 100,- Kč

11. ledna od 19 hodin
O krásné Gutě

Divadelní komedie – hrají THE BROKES (GSOŠ Klášterec).
Vážně intelektuální srážka středověku a 70. let 20. století nemůže zůstat bez následků.

Vstupné: 30,- Kč

18. ledna od 19 – 02 hodin
Maturitní ples Střední odborné školy služeb a středního odborného učiliště Kadaň

19. ledna od 20 - 01 hodin
Ples seniorů

K tanci hraje Staropražská heligonka Štěpána Kozáka.
Vstupné: 100,- Kč

20. ledna od 15 hodin
Mrazík 

Docela velké divadlo Litvínov uvádí pohádku na motivy proslulého fi lmu.
V hlavní roli Jan Révai.

Vstupné: 40,- Kč

22. ledna od 19 hodin
Strakonický dudák aneb to by bylo, kdyby ...

V roli Principála Josef Dvořák. Dále hrají členové Divadelní společnosti Josefa Dvořáka.
Vstupné: 190,- Kč                           důchodci 140,- Kč

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří            tel.:474 375 726

Zámek Klášterec nad Ohří
tel.:474 375 436

18. ledna od 18 hodin 
Koncert vážné hudby uvede Smetanovo trio

J. Vonášková - Nováková housle, J. Páleníček violoncello, J. Čechová klavír
Koncert pořádaný ZUŠ Klášterec nad Ohří.

Vstupné: 100,- Kč                                     slevy: 70,- Kč

16.12. 2007 až 31.12 2007
KINO NEPROMÍTÁ

1. úterý až 7. pondělí
 KINO NEPROMÍTÁ

8. úterý, 9. středa a 10. čtvrtek
v 17.30 a 20.00 hodin
POSLEDNÍ PLAVKY*

ČR 2007, 90 minut. Nová česká rozmarná 
komedie s Petrem Čtvrtníčkem v hlavní roli. 
Příběh Jardy Kuchaře, hrdiny zašlé éry tuze-
xového bonu. Jeho fi nanční příjem spočívá v 
pronájmu vlastního bytu. Každé léto je nucen 
trávit u opuštěného rybníka, kde provozuje 
ještě opuštěnější bufet. Jeho pravou rukou (a 
to je levák) je místní prosťáček Kamil Hošpes. 
Mezi hrstku zákazníků patří dvojice traktoris-
tů Jirka s Péťou a Jardův zapřísáhlý nepřítel, 
fanatický rybář Pepa Vrtílek se svým psem 
Pepíkem. Rozmarné letní dny jsou narušeny 
zjevením monstrózních rozměrů. Z hlubin vod 
třetí závlahové kategorie se vynořil monstrsu-
mec Lojza a sežral Vrtílkova psa. Jarda Kuchař 
v Lojzovi vidí šanci na regeneraci místního 
turistického ruchu. Povolává rybáře z celé 
republiky. A dva skutečně dojedou... Dále hra-
jí: Josef Polášek, Rudolf Hrušínský, Jiří Lábus

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

11. pátek v 19.00 hodin
11. HODINA*

USA 2007, 93 minut, české titulky. Film 11. 
hodina se dotýká onoho zlomového bodu, ve 
kterém ještě stále máme šanci změnit směro-
vání naší planety. Film zkoumá, jak se lidstvo 
do tohoto bodu dostalo – jak svým životním 
stylem ovlivňujeme fungování planety Země 
a co můžeme dělat, abychom směr, jakým se 
ubírá, mohli zvrátit. Filmařům poskytli roz-
hovory uznávaní světoví odborníci i známé 
osobnosti. Uvidíme v něm i bývalého nejvyšší 
představitele SSSR Michaila Gorbačova, pro-
slulého vědce Stephena Hawkinga, bývalého 
ředitele CIA R. Jamese Woolseyho, odborníky 
na trvale udržitelný rozvoj Williama McDo-
noucha a Bruce Mau a více než 50 dalších 
předních vědců, myslitelů a vůdčích osob-
ností, kteří nám zprostředkují šokující fakta a 
budou diskutovat o nejpalčivějších otázkách 
naší planety...

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 40,- Kč

12. sobota v 18.00 hodin
PROBUZENÍ TMY*

USA 2007, 99 minut, české titulky. Will je tři-
náctiletý kluk, který prožívá úplně normální 
trable s holkama ve škole, s početnou sku-
pinou bratrů a sester a se svým dospíváním. 
Jednoho dne ovšem zjistí, že začíná nabý-
vat nadpřirozené schopnosti a že se s ním 
děje něco podivného. To už ovšem dostává 
pozvánku na tajemné setkání, které natrvalo 
změní jeho život. Je to totiž on, kdo je nej-
mladším rytířem světla, který se musí postavit 
tmě v odvěkém souboji dobra a zla. Za pomo-

ci svých nových přátel a ochránců se tedy 
vydává na cestu napříč staletími, aby získal 
šest vzácných kamenů, které mohou zachrá-
nit svět před temnotou. Na pomoc mu přichá-
zejí další. Proti nim však stojí tajemný jezdec a 
jeho přisluhovači. Boj o záchranu světa může 
začít.

Mládeži přístupné
Vstupné: 40,- Kč

13. neděle
KINO NEHRAJE

14. pondělí a 15. úterý v 19.00 hodin
POSLEDNÍ LEGIE*

VB/Francie/Slovensko/Tunisko/Itálie  2006, 
102 minut,  české titulky. Římská říše se zmí-
tá na pokraji svého zániku, ale nová legenda 
určená přetrvat navěky čeká na svůj zrod. Po 
rozpadu římského impéria je mladý vládce 
Romulus Augustus uvězněn na ostrově Cap-
ri. Snaží se nalézt cestu k úniku, místo toho 
nalezne legendární meč Julia Cézara a uvě-
domí si, že musí udělat vše pro obnovu Říma. 
Vybaven chytrými strategiemi jeho učitele 
Ambrosinuse a vycvičen legionářem Aureliem 
utíká z ostrova a vydává se na nebezpečnou 
cestu do Anglie, aby tam sestavil legii věr-
ných... poslední legii.

Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč

FILMOVÝ KLUB:
16. středa v 19.00 hodin

PERSEPOLIS*

USA 2007, 96 minut, české titulky. Francouz-
ský animovaný zázrak Persepolis je adaptací 
stejnojmenného, prvního íránského komiksu 
na světě. Jeho autorka Marjane Satrapiová 
v něm svéráznou formou líčí své zážitky z 
dětství a dospívání v dramatickém rozmezí 
od Chomejního islámské revoluce a vzniku 
Iránské republiky v roce 1979 po válku Írá-
nu s Irákem o hegemonii v Perském zálivu v 
80. letech. Českého diváka bezesporu zarazí 
každodenní pohled na události, které zná-
me pouze z novinových zpráv, navíc líčené s 
nadsázkou dospívající dívky. Mnohé překvapí 
i spojitost s našimi dějinami, zejména v době 
„protiamerické“ represe za čerstvé vlády 
Chomejního, kdy docházelo k domovním 
prohlídkám, udáním a věznění a situace bez 
nadsázky připomínala Orwellův román 1984. 
Druhá část fi lmu ukazuje nesnadnou adaptaci 
Marjane v liberálním západním světě, který 
se jí zčista jasna otevřel, když ji rodiče ve 14-
ti letech poslali do Vídně do francouzského 
lycea. Nakonec se ale Marjane jako kritická a 
výrazná osobnost necítí doma ani v Íránu, ani 
ve Vídni, a fi lm tak hravou a originální formou 
černobílé animace ukazuje lidskou potřebu 
hledat si za každých okolností svou vlastní 
cestu a zbavit se předsudků…Snímek byl 
v letošním roce nominován na Zlatou palmu 
v Cannes a získal zde cenu poroty.

Mládeži přístupné
Vstupné: 50,- Kč

Program leden 2008

Taneční klub Styl bude na plese tančit „Na plese“
Taneční sezóna pro rok 2008 začala pro 
taneční klub Styl zbrusu novým vystou-
pením na „Věnečku“ v kláštereckém 
Kulturním domě. Přibližně osmiminu-
tové vystoupení mladých tanečníků dalo 
už při shlédnutí jeho úvodní části jasně 
tušit, že pro ně jejich vedoucí vymysle-
li opět sestavu krásnou, ale náročnou. 
Položili jsme proto několik otázek Zdeň-
kovi Novotnému, jednomu z manžel-
ského dua, které se mladým tanečníkům 
v Klášterci věnuje už mnoho let.
Co jste si pro letošní sezónu připra-
vili? Bude vaše předtančení v něčem 
mimořádné?
Pustili jsme se do toho, co děláme kaž-
dý rok - do mixu standard. Ale protože 
manželka právě dostudovala, tak se 
snažila své nové vědomosti více zužit-
kovat. Snažíme se, aby každý rok bylo 
naše předtančení o něco náročnější než 
to předchozí, ale zároveň doufáme, že 
bude hezčí a pro okolí líbivější. 
Zdálo se mi, že jste tentokrát do 
vystoupení zařadili více tanečních 
žánrů, než je u vás obvyklé.
Do sestavy jsme zařadili šest druhů tan-

ce, což je v podstatě mezinárodní stan-
dard pro takové vystoupení. Možná 
se ten počet na první pohled zdá větší 
tím, že jsou ty taneční prvky náročněj-
ší. Záleží na jejich provedení. O to víc 
těší, když se provedou bezchybně. 
Jak je to pro tanečníky náročné?
Myslím, že zásadně. Ale většinou už 
jsou ostřílení, tak to zvládají v pohodě. 

Program leden 2008

18. ledna
SOŠS a SOU Kadaň 
19. ledna
PLES SENIORŮ
1. února
GSOŠ KLÁŠTEREC – 4.S
3. února
DĚTSKÝ KARNEVAL
8. února
GSOŠ KLÁŠTEREC – OKTÁVA
9. února
PLES MĚSTA
15. února
GSOŠ KLÁŠTEREC – 4.G
16. února
PLES KABEL 1
23. února
PLES PORCELÁNKY
8. března
LÁZEŇSKÝ PLES
22. března
PLES SPORTOVCŮ
5. dubna
DIVADELNÍ PLES

Program plesové sezóny

Letos máme jednoho nového taneční-
ka, který se musel v krátké době nau-
čit spoustu věcí. Tohle bylo jeho první 
vystoupení a zvládl to i on. My jsme 
dnes velmi spokojeni a doufáme, že 
lidem se vystoupení líbilo.
Každou novou sezónu zahajujete 
také s novými kostýmy. Kde jste čer-
pali inspiraci pro letošek?

My jsme tyto šaty viděli, když jsme byli 
s Petrou (manželkou) v Českých Budě-
jovicích v jednom módním salónu a 
zalíbily se nám na první pohled. Toto 
přestavení se jmenuje „Na plese“ a šaty 
zapadají přesně do naší choreografi e. 
Chtěli jsme nejen hudbou a tanečním 
vystoupením, ale i  oblečením vyjádřit 
plesovou sezónu a myslíme si, že ty šaty 
se k tomu dokonale hodí.
Čeká vás v letošní sezóně něco mimo-
řádného?
To se takto nedá říct, jsme teprve na 
začátku. Každé vystoupení je nějakým 
způsobem náročné, ale i důležité. Pro 
nás bude takovým tím vrcholem sil-
vestrovské vystoupení v lázních Jáchy-
mov. Po něm se plesová sezóna rozjede 
naplno.                                            -rony-

Claudie Matiová

Marek Švandrlík Vladimír Varcholák

Klára Krentíková

Martin Leden

Tristan Švejda

Město přivítalo
nové občánky

Klášterecká radnice se zapojí do systému Czech POINT
Od roku 2008 začne na klášterecké rad-
nici fungovat takzvaný Czech POINT 
- Český Podací Ověřovací Informační 
Národní Terminál. Jedná se o místo-
úřad, kde může občan pohodlně a 
hlavně z jediného místa komunikovat 
s úřady a institucemi 
Projekt, který má za cíl usnadnit obča-
nům vyřizování nejrůznějších úředních 
záležitosti, byl spuštěn na jaře letošního 
roku. V rámci zkušebního provozu se 
v období od 28. března do 31. srpna 
otevřela tato speciální kontaktní místa 
ve 37 obcích. V létě se pak k celému 
projektu připojilo zhruba 74 pracovišť 
České pošty a Hospodářské komory. 
V říjnu byl spuštěn ostrý provoz a do 

systému Czech POINT se zapojily dal-
ší desítky úřadů. Hlavní boom by měl 
ale propuknout v příštím roce, kdy se 
plánuje zprovoznění Czech POINTu na 
zhruba 1300 matričních a krajských 
úřadech, vybraných zastupitelských 
úřadech a také na několika stovkách 
pracovišť České pošty a v kancelářích 
Hospodářské komory. Slovy minister-
stva vnitra, které je garantem celého 
projektu, tak „končí doba zbytečného 
obcházení úřadů, hodinová čekání či 
zdlouhavé dojíždění. Už si nikdo nemu-
sí brát dovolenou, aby si jel vyřídit výpis 
z katastru nemovitostí do vzdáleného 
města. Končí pocit beznaděje člověka 
před kolosem státní byrokracie.“

V současné době poskytují kontaktní 
místa Czech POINTu výpisy z katastru 
nemovitostí, obchodního rejstříku a 
živnostenského rejstříku. V příštím roce 
přibude možnost žádat o výpis z rejst-
říku trestů a počítá se i s výpisem z kar-
ty řidiče, tedy s možností zjistit počet 
bodů udělených za dopravní přestup-
ky. Takto získaný výpis je samozřejmě 
podle příslušných zákonných norem 
zpoplatněn.
Podrobnější informace o spuštění systé-
mu Czech POINT na klášterecké radnici 
vám přineseme v příštím čísle Klášterec-
kých novin. Dozvíte se mimo jiné kde a 
jak o konkrétní výpis požádat i na kolik 
vás poskytnutá služba přijde.             -lara-
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V prosinci se mladí klášterečtí zápasníci zúčastnili posledních dvou velkých 
turnajů v letošním roce. K tomu prvnímu museli naši borci absolvovat cestu do 
České Lípy, kde za účasti Rakouska, Německa, Polska, Slovenska a Čech proběhl 
mezinárodní turnaj ve volném stylu a zápase řecko-římském (8.12.). S nejlepším 
výsledkem se mohl pochlubit Václav Šimanovský, který ve své váhové kategorii 
(48 kg) nenašel přemožitele a vybojoval si zlatou medaili. O tom, že byl na žíněn-
ce absolutním suverénem, svědčí to, že všechny své soupeře porazil před limitem 
„na lopatky“. Menší problémy měl jen ve fi nále s polským závodníkem, ale i on 
se musel nakonec sklonit před jeho formou. Příjemným překvapením pro trené-
ra Želeva byla Věra Kolbová, která ve váhové kategorii 37 kg prošla až do fi nále, 
kde nakonec podlehla výborně zápasící rakouské závodnici. Druhé místo si ale 
zasloužila právem a podle trenéra Želeva se klube z mladé závodnice další velký 

Od 26.11.2007 - 31.12.2007

VŠE PRO VAŠE OČI

Kde nás najdete:

GLOBUS

Chomutov

tel.: 474 331 977

Poliklinika

Sadová 128

Klášterec nad Ohří

tel.: 474 371 650

Poliklinika, Sadová 128, Klášterec nad Ohří

1 pár multifokálních plastových čoček za 2 990,- Kč
s antirefl exní úpravou, tvrzením a ÚV fi ltrem.

A jako dárek láhev bílého vína.
ŠŤASTNÉ A VESELÉ VÁNOCE

zápasnický talent.
Druhým a zároveň posled-
ním turnajem v letošním 
roce byl Vánoční turnaj s 
mezinárodní účastí v Soko-
lově (15.12.). A také z tohoto 
turnaje se vraceli naši zápas-
níci se skvělými výsledky. V 
kategorii mladších žáků si 
vybojoval Beno Spáčil (48 
kg) zlatou medaili. Se stej-
ným úspěchem se ze Sokolo-
va vrátila také Věra Kolbová 
(37 kg), která tak potvrdila 
skvělou formu z České Lípy. 
Mezi medailisty se zařadil i 
Josef Kolba (st. žáci), který 
musel zápasit ve vyšší váho-
vé kategorii (53 kg). Kolba se 
ale dokázal vyrovnat s touto 
situací bravurně a vybojoval 
nakonec stříbro.

Klášterečtí sáňkaři, kteří absolvují  v evropských ledových kory-
tech sérii světových pohárů juniorů, si odskočili na vánoční 
svátky domů.
První polovinu světových pohárů juniorů mají Luboš Jíra a Jan 
Hainc za sebou a mohou se chlubit velmi dobrými výsledky.
Ve dvojicích obsadili Luboš Jíra ml. s Matějem Kvíčalou v prvním 
závodě v německém Altenbergu 4. místo. Po něm přišel závod v 
rakouském Innsbrucku, kde měli drobný výpadek a po havárii v 
první jízdě obsadili celkově až 14. místo. Ale dobrou výkonnost 
potvrdili hned v následujícím závodě v německém Königssee, 
kde si dojeli pro 5. příčku. V jednotlivcích v letošní sezóně startuje 
Luboš Jíra ml. jako nováček v kategorii starších juniorů a  proza-
tím nabírá zkušenosti a jeho umístění se pohybují okolo 20. místa. 
Obdobně je na tom Jan Hainc, který je letos úplným nováčkem 
v sérii světových pohárů. V kategorii mladších juniorů se zatím 
nejlépe umístil na 19. místě v Königssee.
Luboš Jíra ml. po vánoční pauze pokračuje hned 1. ledna světo-
vým pohárem seniorů, kam se také kvalifi koval. Vrchol sezóny 
- mistrovství světa juniorů v Lake Placidu v USA - čeká na Jíru 
v únoru příštího roku.

AŽ 5000KČ MĚSÍČNĚ BEZ PRÁCE!

Klášterecké služby s.r.o. jsou členem Marius Pedersen Group, společnosti zabýva-
jící se nakládání s odpady.

Pro provoz v Ciboušově v Klášterci nad Ohří přijmeme:
řidiče mechanizace – strojníka

Práce řidiče:

Řidič nákladních vozidel (cisterna, zametací stroj, a další)
Další práce (údržba komunikací, dopravního značení, dešťové 
kanalizace, atd…)
ukládání přijatých odpadů a odvoz na skládku

Požadujeme:

řidičský průkaz skupiny C (+ E výhodou)
zodpovědnost, spolehlivost a fl exibilitu
strojnický průkaz na čelní nakladač – výhodou, není podmínkou

Výhody:

stabilní zaměstnání, zajímavé mzdové podmínky

NÁSTUP MOŽNÝ IHNED !!!

•
•

•

•
•
•

•

Zájemci se mohou hlásit do  na tel.: 474 375 115 u pana Ježka ml. 
Adresa: Ciboušov 184, Klášterec nad Ohří 431 51

Klášterecká přípravka změřila své 
síly v dalším z přípravných zápa-
sů se stejně starými vrstevníky z 
Kadaně. V jednostranném utkání 
přehráli naši nejmenší fotbalisté 
svého soupeře vysoko 8:1. 
Branky za Klášterec: Zapský 5, 
Hadačková 2, Kalvoda 1.

15.12. se naši mladí fotbalisté 
zúčastnili halového turnaje ve 
sportovní hale v Ostrově. Přesto, 
že byl turnaj pořádán pro ročníky 
2000, muselo být naše družstvo 
poskládáno převážně z ročníků 
mladších. V konkurenci sedmi 
kvalitních týmů se ale náš „potěr“ 
neztratil a dosáhl nečekaného 
úspěchu. Z turnaje si nakonec 
odvezl bronzové umístění.
Výsledky zápasu: FK Klášterec 
- Ostrov „A“ 0:3, - Sokolov 0:1, - 
K. Vary 2:0 (Zapský, Dokoupil), 
- Lomnice 0:0, Sokolov „B“ 2:1 
(Zapský, Dokoupil), -Ostrov „B“ 
5:0 (Zapský 4, Struk).
Klášterecký Denis Lipa byl vyhlá-
šen nejlepším brankářem turna-
je, Zapský je nejlepším střelcem 
týmu.

Klášterecký fotbalový 
„potěr“ překvapil na 

turnaji v Ostrově

Sáňkaři si odskočili na vánoční svátky domů

  Luboš Jíra jun., trenér reprezentace ČR Luboš Jíra sen.

Nechte vydělávat

své auto,dům či plot.

Udělejte z nich reklamní plochy 
Volejte kdykoliv

411 411 455

  Věra Kolbová

Na prosincových turnajích překvapila Kolbová

KLUB ČESKÝCH TURISTŮ KLÁŠTEREC
pořádá 1. 1. 2008

NOVOROČNÍ VÝSTUP NA MRAVENČÁK
Start od 13. - 14.00 hodin

autobusové nádraží Klášterec nad Ohří
Zveme všechny příznivce pohybu

Příjemné prožití vánočních svátků,
mnoho pracovních a osobních úspěchů

v novém roce 2008 přeje

FK Klášterec nad Ohří

Kickboxeři ukončili letošní sezó-
nu v sobotu 15.12. v Mostě, kde se 
konal již tradiční „Vánoční turnaj 
města Mostu“. 
V kategorii juniorek a žen bojo-
vala také klášterecká Sandra Kla-
nerová. Mezi juniorkami se jí v 
kategorii lightcontact nedařilo 
podle představ. Vše si ale nakonec 
vynahradila mezi ženami, kde se jí 
po velmi dobrém výkonu podařilo 
vybojovat cenné stříbro.

Klanerová na závěr roku 
vybojovala stříbro


